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Vragen van het lid Spies (CDA) aan
de minister van Economische Zaken
over het bericht «TenneT praat met
E.ON». (Ingezonden 6 oktober 2009)

1
Kent u het bericht «TenneT praat met
E.ON»?1

2
Kunt u in een uitgebreide analyse
aangeven wat vanuit het Nederlandse
belang de voor- en nadelen van deze
mogelijke overname tegen een
geschat bedrag van € 1.8 miljard
zijn? Kunt u daarbij tenminste ingaan
op de mogelijk positieve gevolgen
voor de prijsvorming op de
Nederlandse markt, de gevolgen voor
de energierekening van Nederlandse
consumenten en de grote
investeringen die Tennet in
Nederland in een moeilijke markt
moet doen en financieren?

3
Welke rol en bevoegdheden
hebben u en de Nederlandse
Mededingingsautoriteit (NMa) met
betrekking tot deze overname? Hoe
zijn u en de NMa voornemens om die
te gebruiken als het tot een aankoop
komt?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Zijlstra (VVD), ingezonden

30 september 2009 (vraagnummer
2009Z17611).

1 De Telegraaf, 24 september 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Van der
Hoeven (Economische Zaken)
(ontvangen 9 november 2009)

De volgende kamervragen kunnen
niet binnen de gebruikelijke termijn
van drie weken worden beantwoord.
Het gaat om de volgende sets
kamervragen:
– van het lid Zijlstra, over
buitenlandse investeringen van
landelijk netbeheerder TenneT,
ingezonden op 30 september 2009;
– van het lid Spies, over het bericht
«TenneT praat met E.on», ingezonden
op 6 oktober 2009.
De beantwoording zal ik samen met
de minister van Financiën ter hand
nemen en deze zal zo spoedig
mogelijk aan uw Kamer worden
aangeboden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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